
Od: Marek Januszkiewicz SQUASH4YOU  

Data: piątek, 18 listopada 2022 o 13:51 

Do: "biuro@polskisquash.pl" <biuro@polskisquash.pl>, "komisjatechniczna@polskisquash.pl" 

<komisjatechniczna@polskisquash.pl> 

DW: Maciek Maciantowicz  

Temat: Protest ws ilości drużyn w regionie Małopolskim 

Cześć, 

chcieliśmy złożyć oficjalny protest ws poniższej decyzji czyli przeprowadzenia rozgrywek PLS w 

regionie Małopolskim dla 10 drużyn w jednej dywizji. 

Przykro nam, ale prezentowane w poniższym e-mailu rozwiązanie jest niezgodne z regulaminem. 

Regulamin podaje zasady podziału na dywizję w zależności od ilości drużyn. Czyli przy 10 drużynach 

wg załącznika nr 10 do RRD na sezon 2022/23 (w załączeniu) powinny być 2 dywizje i w pierwszej 

powinno być 8 drużyn a w drugiej 2. 

Zakładamy, że w sytuacji w której rozważane jest odstępstwo od regulaminu, to warunkiem jest 

zgoda wszystkich zainteresowanych. 

Naszej zgody nie ma więc prosimy o zastosowanie regulaminu. 

Jesteśmy elastyczni co to tego, by dywizje były podzielone inaczej, ale w sposób sensowny. Stąd 

proponowany przez PZSQ podział na 6 i 4 wydaje się optymalnym rozwiązaniem. Na taki podział się 

zgodziliśmy. 

Nie ma sensu granie rozgrywek w 10-drużynowej dywizji. I na to się nie zgadzamy. 

 

Z poważaniem, 

Marek Januszkiewicz 


